
 آگهی دعوت شركت  نوین پایش ارتباط امید )سهامي خاص(
 به شماره ثبت:  536256 و شناسه ملي  14008070811

 بدینوسیله از کلیه سهامداران شرکت فوق دعوت می گردد که در جلسه مجمع عمومی 
 : نشانی  به  قانونی شرکت  محل  در  که  مورخ 1400/07/29 ساعت11  العاده  فوق 
استان تهران - منطقه 19 ، شهرستان شمیرانات ، بخش مرکزي ، شهر تجریش، محله 
 ، باهنر  دکتر محمد جواد  خیابان شهید   ، فرامرز شاه حسیني  کوچه شهید   ،  فرمانیه 
، واحد 12   کدپستی:  1936773465 تشکیل می گردد  ، طبقه سوم  پلاك 206 
حضور بهم رسانند. دستور جلسه مجمع عمومی فوق العاده : 1- تغییر آدرس شرکت 
هیات مدیره

5 Saturday -  9 October 2021شنبه 17 مهر 1400- 2 ربیع الاول 1443-  شماره 6498      

نام  ثبت  دیگر  روز  چند  از  اینکه  بیان  با  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون 

متقاضیان خانه اولی برای واحدهای طرح جهش تولید و تامین مسکن آغاز 

می شود گفت: تا کنون ۲ میلیون و ۵۰۰ هزار واحد به تفاهم نامه رسیده که 

نفرات آن اعتبارسنجی شده و آماده اجرای پروژه هستیم.

به گزارش ایسنا، محمود محمودزاده اظهار کرد: ما در هفته آینده آمادگی 

ثبت نام در قالب طرح جهش تولید مسکن را داریم اما مقرر شد که این 

مساله چند روز به تعویق بیفتد که نظرات مختلف ارایه شود. علت این 

است که وزارت راه و شهرسازی برای دهک های مختلف سودهای مختلف 

داشته باشد تا متقاضی بداند چه بار مالی برایش متصور است.

آن  به  مسکن  تولید  جهش  قانون  در  که  موضوعی  دومین  افزود:  وی 

پرداخته شده صندوق ملی مسکن است که یک پشتوانه دائمی برای مسکن 

کم درآمدها یا مسکن حمایتی خواهد بود. با استفاده از منابع این صندوق 

پیش بینی هایی  باشیم.  را شاهد  بانکی  تسهیلات  کاهش سود  می توانیم 

درخصوص تامین منابع این صندوق صورت گرفته که یکی از آنها مالیاتهای 

حوزه مسکن، زمین و ساختمان است. یکی دیگر، خط اعتباری مسکن مهر 

شامل اصل و اقساط برگشتی آن خواهد بود. اجاره ای که سیستم ما بابت 

زمین های ۹۹ ساله از کل پروژه های مسکونی دریافت می کند دیگر منابع 

این صندوق را تشکیل می دهد.

معاون مسکن و ساختمان وزیر راه و شهرسازی، مجموع درآمدهای صندوق 

ملی مسکن در سال ۱۴۰۰ را ۲۰ هزار میلیارد تومان دانست و گفت: بخشی 

از این درآمد از طریق بودجه عمومی و بخشی از طریق مالیاتها است. 

حدود ۱۴ روز قبل قانون ابلاغ شده که ما حسابی را نزد خزانه باز کردیم. 

تا موقعی که صندوق شکل بگیرد باید حساب ملی مسکن کار کند. این 

کاملا عملیاتی است و در نیمه دوم سال صندوق می تواند سهمش را بگیرد.

در ادامه این برنامه، اقبال شاکری ـ عضو کمیسیون عمران مجلس شورای 

اسلامی ـ اظهار کرد: صندوق ملی مسکن باید سه ماه بعد از ابلاغ قانون 

تشکیل شود. این زمان بندی ها برای ما مهم است که اگر به تاخیر بیفتد 

کل برنامه دچار مشکل می شود. البته در قانون پیش بینی شده که تا زمان 

تشکیل صندوق، وزارت راه و شهراسزی می تواند از حساب ملی استفاده 

کند.

وی ادامه داد: علاوه بر منابعی که محمودزاده اعلام کرد، مازاد مالیاتهای 

مربوط به زمین، مسکن و اراضی برای صندوق ملی مسکن پیش بینی شده 

به نظر من هنوز  این صندوق می رود.  به  مالیاتها  آینده کل  از سال  که 

مالیات بر خانه های خالی به جایگاه خودش نرسیده است. این نوع مالیات 

علاوه بر اینکه به منابع صندوق کمک خواهد کرد یکی از اقدامات مکمل 

خروج مسکن از بورس بازی است.

همچنین فرشید پورحاجت ـ دبیر کانون انبوه سازان ـ با بیان اینکه هنوز 

با وزارت راه و شهرسازی به نتایج مورد نظر نرسیده ایم گفت: مقرر شده 

مقام  در  اما  کند  اجرا  را  مسکن  جهش  طرح  واحدهای  خصوصی  بخش 

عمل، شوربختانه هنوز به نتایجی نرسیده ایم. تلاش ما این است که یک 

همگرایی با دولت داشته باشیم و باید جلوتر برویم ببینیم چه اتفاقی 

می افتد. البته مقداری هم حق می دهیم که آقای رستم قاسمی تا بخواهد 

بر امور مسلط شود زمان می برد.

محمودزاده در واکنش به سخنان پورحاجت اظهار کرد: ساخت پروژه های 

مسکن در کشور به چهار شیوه انجام می شود. در شهرهای زیر ۱۰۰ هزار 

نفر و روستاها توسط خود مردم خواهد بود که بر عهده دولت نیست و 

در حال حاضر ۱۳۰ هزار واحد در این قالب اجرا می شود. در دیگر مناطق 

اکنون  هم  که  دارند  عهده  بر  را  واحدها  احداث  انبوه سازان  و  سازندگان 

انبوه سازان خوشنام در حال فعالیت هستند و با قیمت مناسب برای مردم 

می سازند.

وی افزود: با انجمن انبوه سازان در استانهای مختلف قراردادهایی منعقد 

کرده ایم. مثلا در استان تهران انجمن انبوه سازان تهران قرارداد بسته و دارد 

کار می کند. یک خط قرمز وجود دارد و آن قیمت تمام شده است. عددی که 

سال گذشته اعلام کردیم قابل افزایش نیست. بر اساس شاخص فهرست بها 

۲ میلیون و ۸۳۵ هزار تومان درهر متر مربع بود که تعدیلها به آن اضافه 

می شود. اگر تعدیل جواب نداد در سیمان و فولاد مابه التفاوت را پرداخت 

امنیت سرمایه گذاری برخوردار  از  اینکه سرمایه گذاران  به لحاظ  می کنیم؛ 

شوند.

معاون وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه در طرحهای انبوه سازی کمتر از ۳۰ 

هزار میلیارد تومان تسهیلات پرداخت شده است گفت: این نشان می دهد 

پروژه ها بیشتر با پول مردم دارد اجرا می شود و روش تامین مالی یک روش 

اجرای فکر شده است.

در ادامه، پورحاجت اظهار کرد: باعث تاسف است که انجمن ها با مدیرکل 

ادارات راه و شهرسازی کار می کنند و کانون انبوه سازان با وزارتخانه بستر 

مناسب را برای کل کشور فراهم نکرده اند. ما به عنوان کانون سراسری ۳۱ 

اقداماتی  انجمنها  با  اینکه می گویند  داریم.  استان کشور  در ۳۱  انجمن 

صورت گرفته برمی گردد به موضوع اقدام ملی که مربوط به جهش تولید 

مسکن نیست.

همچنین اقبال شاکری با بیان اینکه وزارت راه و شهرسازی باید برای بهای 

تمام شده که بخشی هم مالکین بپردازند قیمتی را مشخص کند گفت: 

وزارتخانه از هر طرفی جلو برود نهایتا  به بخش خصوصی می رسد. ما 

هرچقدر مسیر را برای مسکن حمایتی و استفاده از تسهیلات بانکی باز 

کنیم به نظر من آمار بالاتر می رود. ولی هرچه محدود کنیم به توانایی 

با  تفاهم نامه  سری  یک  محمودزاده  آقای  می آید.  پایین  تعداد  افراد، 

دستگاههای بزرگ بسته و به نظر من لایه دوم این باشد که وارد گفت وگو 

با پیمانکاران بزرگ شوند.

وی تصریح کرد: باید قیمت منطقی بگذارید و ساز و کار درستی تعیین 

کنید. در غیر این صورت همانند برخی تعاونیها می شود که پروژه آنها نه 

محوطه دارد، نه زیرساخت، نه کولر دارد و نه حتی آسانسور. من منظورم 

که  است  افزارهایی  آن سخت  کننده  تقویت  کارها  و  ساز  که  است  این 

انجمن ارایه می دهد.

در بخش دیگری از این برنامه، محمودزاده درباره مالیات بر خانه های خالی 

گفت: شهریورماه سال گذشته در موضوع خانه های حدود یک میلیون و 

۳۰۰ هزار واحد شناسایی شد. اما با توجه به درخواستی که سازمان امور 

مالیایت داشتند قرار شد یک سیستم MPLS بین وزارت راه و شهرسازی و 

سازمان امور مالیاتی با محوریت وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات ایجاد 

شود که به صورت قانونی، یک بار دیگر این موضوع را ارسال کنیم.

معاون وزیر راه و شهرسازی خبر داد:
ثبت نام خانه اولی ها در طرح جهش تولید

 
معامله ملک در شمال تهران

یک سوم معاملات ایرانی ها در ترکیه!
یک مقام مسئول گفت: معاملات ماهیانه در شمیرانات به حدود یک 

سوم تعداد خانه هایی که ایرانیان هر ماه در ترکیه خریداری می کنند 

رسیده است.

مصطفی قلی خسروی رئیس اتحادیه مشاوران املاک  کشور در گفت 

و گو با باشگاه خبرنگاران جوان، با بیان اینکه تعداد معاملات ماهیانه 

در شمیرانات به حدود یک سوم تعداد خانه هایی که ایرانیان هر ماه 

در ترکیه خریداری می کنند، رسیده است؛  افزود: مرداد ماه ۲۵۹ فقره 

خرید مسکن در منطقه ۱ تهران داشتیم در حالی که ایرانی ها حدود 

۷۰۰ خانه در ترکیه خریدند.

است  فاجعه ای  ملک   میزان خرید  این  اینکه  بر  تاکید  با   خسروی 

که در آینده  عواقب آن مشخص خواهد شد گفت:  درست است که 

ترکیه کشور همسایه ماست، ولی  به طور معمول قوانین و مقررات 

آن با تغییر مسئولان عوض خواهد شد هیچ تضمینی وجود ندارد که 

دولت بعدی، املاک ایرانیان مقیم ترکیه را مصادره نکند. ممکن است 

حتی به قدری مالیات برای خانه وضع کنند که رقم آن  از ارزش ملک 

بالاتر باشد.

خرید  برای  هموطنان  به  توصیه  با  املاک  مشاوران  اتحادیه  رئیس 

مسکن در ایران گفت: خرید مسکن، امن ترین سرمایه گذاری در ایران 

است و همواره سرمایه را در مقابل تورم مصون نگه می دارد. از سال 

های گذشته همواره این موضوع را اعلام کرده اند و ضرب المثلی هم 

در این زمینه وجود دارد که  ملک را بخر پنج سال نگه دار بعد از پنج 

سال، ملک تو را نگه می دارد. بنابراین چرا  باید به کشور های اطراف 

رفت و سرمایه خود را از دست داد؟

خسروی با بیان اینکه خطرات خرید مسکن در کشور های اطراف را 

بار ها گوشزد کرده ام، اظهار کرد: در قبرس و گرجستان موارد متعدد 

کلاهبرداری به بهانه اقامت را شاهد بودیم. مواردی مثل ساختن سند 

صوری، فروش آپارتمان با چند برابر قیمت واقعی یا فروش خانه در 

اطراف شهر ها که از هیچ امکاناتی برخوردار نبوده از جمله مشکلاتی 

بوده که برای ایرانی ها ایجاد شده است.

وزیر راه و شهرسازی گفت: در زمینه تسهیلات ساخت مسکن در قانون پیش بینی شده است که ۳۶۰ هزار میلیارد 

تومان در سال به بخش مسکن تسهیلات داده شود.

به گزارش فارس ، رستم قاسمی، وزیر راه و شهرسازی در حاشیه نشست شورای عالی مسکن و در جمع خبرنگاران با 

بیان اینکه اولین جلسه شورای عالی مسکن با حضور رییس جمهور و دیگر اعضا برگزار شد، گفت: با شروع دولت 

سیزدهم برای عمل به قول رییس جمهور و اجرای قانون جهش تولید مسکن که دو هفته پیش عملا به دولت ابلاغ 

شده است، اقداماتی انجام دادیم که بتوانیم تولید ۴ میلیون مسکن در ۴ سال را محقق کنیم. 

وی ادامه داد: برای احداث ۴ میلیون واحد مسکونی در ۴ سال  نمی توان در هر سال تنها یک میلیون واحد مسکونی 

احداث کرد، چراکه ساخت مسکن یک سال و نیم تا دو سال طول می کشد. ما برای جبران این موضوع و حل مساله 

زمانبندی مجبوریم که احداث تعداد بیشتری مسکن را آغاز کنیم. بنابراین در حال آغاز احداث دو میلیون واحد 

مسکونی هستیم. تفاهم نامه احداث بخشی از این واحدها در حضور رییس جمهور با بنیاد مسکن، صندوق 

تعاون، وزارت کار، بسیج و مجموعه کسانی که در حوزه توزیع مدیریت ساخت به ما کمک می کنند، امضا شد و 

به زودی عملیات اجرایی احداث دو میلیون واحد مسکونی آغاز می شود.

قاسمی با اشاره به اقدامات اجرایی انجام شده برای احداث این واحدهای مسکونی گفت: اولا لازم بود که مساله 

زمین  بانک  ایجاد  راه و شهرسازی  راهبردی وزارت  اقدام  در ۱۰  به عنوان یک موضوع مهم مرتفع شود.  زمین 

پیش بینی شده بود که این مورد اکنون  پیشرفت خوبی دارد. نیاز کشور باید از محل زمین های دولت تامین شود 

که بخشی از آن در این مدت کوتاه محقق شده است.

وی ادامه داد: در زمینه تسهیلات در قانون پیش بینی شده است که ۳۶۰ هزار میلیارد تومان در سال به بخش 

مسکن تسهیلات داده شود. این مساله قانون است و باید اجرا شود. به عنوان یک اقدام دیگر ایجاد صندوق ملی 

مسکن در وزارتخانه شروع شده و این اقدام می تواند بازوی موفقی برای اجرای این قانون باشد. امیدواریم که 

بتوانیم به این توافقات سرعت دهیم و مساله ساخت مسکن به ویژه برای اقشار کم درآمد و دهک های پایین با 

قیمت مناسب را حل کنیم.

وزیر راه و شهرسازی گفت: از تجربه مسکن مهر و نمونه های ساخته شده در کشور به خوبی استفاده کردیم. از 

حسن این طرح ها با خبریم و معایب آن ها را نیز دیده ایم. ساخت واحدهای مسکونی جدید تقاضا محور است، 

به این معنی که هرجا که تقاضا باشد، واحدهای مسکونی احداث می شود حداکثر ظرف ١٠ روز آینده ثبت نام 

در سامانه مجددا شروع شده و بر اساس نیازی که مردم اعلام می کنند، واحدهای مسکونی احداث خواهد شد.

وی ادامه داد: تامین زمین برای این طرح مراحل مختلفی دارد. در مرحله اول از زمین های درون شهر که متعلق 

به دولت است با تغییر کاربری استفاده خواهیم کرد. در گام دوم زمین های در کنار شهرها با الحاق به شهر در 

این طرح به کار گرفته خواهند شد، به شرطی که بخش های زیرساختی آن ها آماده باشد.  مرحله سوم  نیز احداث 

مسکن در شهرهای جدید است. 

قاسمی با اشاره به فرآیند شناسایی متقاضیان واحدهای مسکونی گفت: تعدادی از نیازمندان شناسایی شده اند. 

۵۲۰ هزار نفر با اسم و شماره ملی مشخص شده اند که افراد تحت پوشش کمیته امداد و بهزیستی هستند. اما در 

نهایت ثبت نام در این سامانه مشخص خواهد کرد که با توجه به فرم ج مشخص می شود که چه کسانی می توانند 

صاحب مسکن شوند.

وی افزود: این یک فرصت بسیار استثنایی است چراکه اولا زمین ها متعلق به دولت است، ثانیا تسهیلات خوبی 

اعطا می شود و ثالثا ارائه خدمات به صورت رایگان توسط دولت انجام خواهد شد. یعنی همزمان با احداث 

واحدهای مسکونی نیازهای خدماتی مثل درمانگاه، پارک و نیازمندی های عمومی توسط دولت احداث شده تا 

شرایط اجتماعی برای سکونت مردم در واحدها فراهم شود. 

این عضو کابینه سیزدهم ادامه داد: مسکن اساسا توسط بخش خصوصی ساخته می شود. بخش دولتی اساسا در 

ساخت مسکن موفق نبوده و بنا هم ندارد که در زمینه احداث مسکن ورود کند. دولت  احداث این واحدهای 

مسکونی را هدایت و حمایت می کند و  در روزهای آینده با انبوه سازان و تعاونی ها نشست هایی برگزار خواهد 

شد که بخش خصوصی وارد این حوزه شود.

وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه بر اساس برآورد کارشناسی دقیق کشور به احداث حداقل سالی یک میلیون 

مسکن نیاز دارد، گفت: سالانه حدود ۳۰۰ هزار واحد مسکونی در کشور ساخته می شود که این یعنی جای خالی 

احداث سالانه حدود ۷۰۰ هزار واحد مسکونی  که نیاز کشور است، وجود دارد. امروز بر اساس گزارش دقیقی که 

در شورای عالی مسکن نیز ارائه شد، سهم هزینه مسکن از سبد هزینه خانوار در روستاها ۱۸ درصد، در شهرها 

حدود ۳۲ درصد و در کلانشهرها بالای ۴۵ درصد است. این سهم در تهران بالاتر نیز هست که نشان می دهد در 

حوزه مسکن نیاز به اقدام فوری وجود دارد.

وی ادامه داد: طبیعی است که عرضه و تقاضا تعیین کننده قیمت مسکن است و اگر عرضه مسکن اضافه شود، 

قیمت کم خواهد شد. نکته مهم این است که سرمایه گذاری در بخش مسکن نیز در این طرح دیده شده است، 

یعنی بر اساس این طرح به کسانی که به قصد فروش مسکن می سازند نیز تسهیلاتی عرضه خواهد شد.

 وزیر راه و شهرسازی اعلام کرد :

پرداخت سالیانه 360 هزار میلیارد تومان   
تسهیلات به بخش مسکن  

 


